
dierenpension-tHemamiddag

Dierenpensionhouders
doen niet moeilijk…
… Ze hebben geen bedrijfsgeheimen, stellen hun bedrijf open voor collega’s en hou-
den van gezelligheid. Soms gaan ze samen eten, en drinken ze een borrel op de 
goede zaken. Maar natuurlijk zijn dierenpensionhouders net mensen. Soms bekruipt 
hen een heel klein beetje afgunst. Want die prachtige trainingshal van Dierenwelzijn-

centrum in ’t Veld, die zouden wel meer ondernemers willen hebben…

tekst en foto’s: janine Verschure

Frans en Anjo Brock van Dierenwelzijncentrum 
In ’t Veld waren dit jaar de ondernemers die het 
aandurfden om zo’n 95 (!) collega’s te ontvangen 
op hun bedrijf. En wát voor een bedrijf. In ’t Veld 
is meer dan een pension, het is een familiebe-
drijf waar Frans en Anjo samenwerken met zo’n 

vijftien personeelsleden. Onder wie vier trimsters die ook 
meewerken in het pension. Het team van In ’t Veld wordt 
liefdevol ‘de meiden’ genoemd. De meiden helpen mee 
tijdens de rondleidingen en weten de aanwezige dierenpen-
sionhouders alles te vertellen over het reilen en zeilen van 
het bedrijf.

Gemakkelijk werken
Na de lunch die plaatsvond onder een heerlijk voorjaars-
zonnetje, namen de aanwezigen plaats in die gloednieuwe 
hal. Dibevo-voorzitter Joost de Jongh heette iedereen wel-
kom en Frans Brock vertelde dat het plaatsen van zijn hal 
best wat voeten in aarde had. “Het heeft vierenhalf jaar 

Bijna 100 dierenpensioncollega’s verzamelen zich in de trainingshal Henk van Houwelingen en Joost de Jongh
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“Enkele  
jaren gele-
den had-
den we 
dagelijks 
25 klanten, 
en nu zijn 
het er 130 
die twee of 
meer dagen 
per week 
hier zijn.”

Frans Brock Anjo Brock Het team van In ’t Veld ofwel ‘De meiden’

dierenwelzijncentrum 
in ’t veld

geduurd voordat we vergunning hadden,” vertelt hij, “we 
zijn er ontzettend blij mee.” De hal is 50 x 25 meter groot, 
heeft een eb- en vloedbodem waarmee de vochtigheid 
van het zand geregeld kan worden, vier megagrote auto-
matische toegangsdeuren, een indrukwekkende houten 
entree, goede verlichting en is compleet geïsoleerd zodat 
het niet galmt en er buiten nauwelijks iets te horen is 
van wat er binnen plaatsvindt. Op de zandbodem kunnen 
onder andere hondentrainingen plaatsvinden. De hon-
dentrainingen – die door Anjo worden verzorgd – vormen, 
net als de trimsalon, een van de lichtere pijlers onder het 
Dierenwelzijncentrum In ’t Veld. De grootste draagkracht 
is toebedeeld aan het pension en de dagopvang. “Die 
is naast vakantieopvang van honden en katten steeds 
belangrijker geworden”, zegt Frans. “Enkele jaren geleden 
hadden we dagelijks 25 klanten, en nu zijn het er 130 die 
twee of meer dagen per week hier zijn. Soms hebben we 
60 dagopvanghonden per dag, het is best een organisatie 
om dat allemaal vlekkeloos te laten verlopen.” Bij Die-
renwelzijncentrum In ’t Veld kunnen dagopvangklanten 
in de zomer altijd hun hond brengen. “Zij hoeven niet te 
reserveren voor de zomervakantie”, vertelt Frans. “Nadeel 
voor ons is dat je ruimte moet reserveren voor het geval 
die klanten hun hond komen brengen. Daarmee wordt in 
principe je pension een stukje kleiner, maar voor ons is dit 

een overzichtelijke manier van werken. Ik ben anti ingewik-
kelde administratie, op deze manier werkt het voor ons het 
gemakkelijkst.”
Hij mag dan anti ingewikkelde administratie zijn, anti orga-
nisatie blijkt Frans Brock allerminst. Anjo en Frans zetten 

– samen met ‘de meiden’ – op 14 mei een vlekkeloze thema-
middag neer.

De rondleiding
Tijdens de rondleiding, die vanwege de drukte plaatsvindt 
in vijf groepjes, zien we het hele bedrijf, en dat is net 
zo indrukwekkend als de trainingshal. Speelvelden met 
vrolijk gekleurde kinderklimtoestellen, honden die zoveel 
mogelijk in groepen gehuisvest worden, een kattenverblijf, 
en zwemvijver en een heus ‘bos’ waar de honden los kun-
nen ravotten. Frans vertelt dat zijn bedrijf echt gericht is 
op spelen, op groepen honden. Dat is de reden dat er bij 
In ’t Veld geen honden gehuisvest kunnen worden die niet 
in een groep kunnen. “Wij hebben als regel dat rassen die 
vallen onder de hoogrisicohonden hier niet welkom zijn”, 
vertelt Frans. “Daarmee zeggen we niet dat die honden 
allemaal slecht zijn, maar het past gewoon niet binnen 
de manier waarop we hier werken. Voordat wij deze regel 
hadden, kwam er hier een keer een mevrouw met een 
poedel. Ze liep in de receptie iemand tegen het lijf met 
een American Staffordshire Terrier en ze wist niet hoe 
snel ze weg moest komen. Wij konden niet anders dan tot 
de conclusie komen dat we hier liever poedels hebben 
dan Staffords, daarom hebben we deze keuze gemaakt.” 
Frans vertelt dat het belangrijk is om duidelijk te zijn naar 
je klanten. “Geen uitzonderingen maken, ook al is dat 
soms lastig. Als er hier iemand komt met een hond of kat 
die niet volgens onze voorschriften is gevaccineerd, dan 
kan hij zijn dier hier niet brengen. Al staat het vliegtuig 
bij wijze van spreken te wachten: wij zijn daar heel strikt 
in. Dat is niet altijd gemakkelijk maar het schept wel dui-
delijkheid. Als je voor de ene klant uitzonderingen gaat 
maken, komt er vaak een moment waarop de andere dat 
ook wil. Vandaar dat we vasthouden aan onze regels.”

Weg sok, weg bh, weg bal
Frans vertelt dat klanten van zijn pension best eigen 
kussens of dekentjes mee mogen nemen voor hond of 
kat. “Maar de kans dat die weer mee naar huis gaan is 
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nihil”, zegt hij. “Er zijn mensen die hun hond graag ‘ iets’ van 
thuis willen meegeven en in principe vinden we dat prima. Al 
is het alleen maar voor de gemoedsrust van de klant. Maar 
inderdaad: dan maak je het soms mee dat iemand een sok 
van zichzelf meegeeft en dat die hond vervolgens probeert 
die sok te consumeren. Het is hier echt weleens gebeurd dat 
een hond ziek werd en dat de dierenarts een beugel-bh vond 
in zijn maag.” Een collega-pensionhouder vertelt het verhaal 
van de dierenarts die een stuiterbal vond in een hondenmaag. 

“Die eigenaar komt na de operatie zijn hond halen. De dieren-
arts laat trots de stuiterbal zien, zegt: ‘Dat was hem!’ en laat 
hem één keer op de grond stuiteren. ‘Hap’ doet de hond weer. 
Weg bal.”

Eens in de 25 jaar is ook regelmatig
Frans vertelt dat de honden- en kattenverblijven elke dag 
goed worden schoongemaakt, maar dat ontsmetten geen 
deel uitmaakt van de reinigingsprocedure. “Ontsmetten doen 
we regelmatig”, zegt hij. “Eens in de 25 jaar. Behalve als er 
een ziekte uitbreekt, zoals die keer toen we hier kennelhoest 
hadden. Hondenpoep gaat in een ondergrondse container die 
regelmatig wordt geleegd, daar hebben we verder geen omkij-
ken naar. Haren en viezigheid spoelen we weg via de goten, 
daar wordt het afgevoerd met een pompsysteem.” Via ‘eigen’ 
kennels van Frans en Anjo, waar zij de Beagles houden waar 
hun bedrijf ooit mee begon en waarmee ze ook regelmatig 
een nestje fokken, lopen we via het losloopbos naar de vij-
ver. Die is recent gegraven en bedoeld om honden in te laten 
zwemmen. Aan de achterkant van de trainingshal bevindt zich 
het agilityveld. “Dat is buiten”, zegt Frans. “Omdat de toestel-
len die we voor de behendigheidstrainingen gebruiken, te 
zwaar zijn om steeds te verplaatsen. Daarom doen we de agi-
lity buiten en de rest van de trainingen binnen. De hal is niet 

dagelijks bezet met onze eigen trainingsklanten. We hopen 
hem in de toekomst te kunnen verhuren.” Als we aan de ach-
terkant de hal weer binnenlopen, zit de rondleiding erop en is 
het tijd voor de lezing van Henk van Houwelingen, secretaris 
van Dibevo.

Been there, done that 
Henk van Houwelingen helpt Dibevo-leden al jaren met de 
meest uiteenlopende praktijkproblemen op het gebied van 
wet- en regelgeving bij met name personele kwesties, proble-
men met de gemeente of aansprakelijkheidsstelling door klan-
ten of bedrijven. “In de jaren dat hij voor Dibevo werkt hebben 
wij bij Dibevo zo goed als alles al wel een keer meegemaakt. 
Onderhandelingen met gemeenten, met personeelsleden of 
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het UWV, gedoe met buren, bijtincidenten, afspraken met 
klanten, zaken die voor de tuchtcommissie kwamen; dieren 
die niet werden opgehaald; honden die sokken of bh’s consu-
meren: been there, done that, got the T-shirt. Al die ervaring 
die we in de loop der jaren opdeden, zetten we bij Dibevo 
graag in om zoveel mogelijk ondernemers bij te staan.” 

Foutje, bedankt
Het verhaal van Henk ging over personeel en aansprakelijk-
heid, iets waar praktisch elke dierenpensionhouder 
mee te maken heeft of krijgt. Henk: “In een zomer-
seizoen worden er bij Dibevo-leden meer dan 
een half miljoen dagen huisdieren opgevan-
gen. Als we dan kijken hoeveel problemen 
er bij ons worden gemeld, dan valt dat in 
aantallen reuze mee. Ondanks dat elk bijtin-
cident of annulering er voor je gevoel een te 
veel is, zijn ze op dit soort aantallen niet te 
voorkomen. De beste tip die ik kan geven is: 
zorg ervoor dat je alle papieren goed op orde 
hebt. Zorg dat je een kopie hebt van het paspoort 
met de vaccinatiegeschiedenis, dat je weet of een dier 
medische of gedragsproblemen heeft en dat je weet welke 
dierenarts de klant heeft. Vraag naar bijzonderheden van elk 
dier dat je opvangt en zet die in het systeem.”

Henk vertelt dat de meeste vragen die bij Dibevo binnenko-
men, te maken hebben met personeel. “Het rondbreien van 
de bezitting van een pension kan in het hoogseizoen een hele 
uitdaging zijn”, zegt hij. “Veel ondernemers vragen zich af of ze 
personeel in dienst moeten nemen of inhuren via een bureau. 
Wij kunnen je niet vertellen wat het beste is, maar wel wat 
de voor- en nadelen zijn van de verschillende opties, én de 
risico’s. Bijvoorbeeld van het ontbreken van een RI&E-polis. 
Wanneer er dan een bedrijfsongeval plaatsvindt, ben jij als 
ondernemer niet verzekerd. Een risico dat je niet zou moeten 
lopen.” 

Domme vragen bestaan niet
“De definitie van aansprakelijkheid”, zegt Henk, “ is de verplich-
ting om nadelige gevolgen van een gebeurtenis te dragen. We 
weten allemaal dat er in een dierenpension veel kan gebeuren. 
Omdat we werken met huisdieren die steeds vaker als gezins-
leden of zelfs als kinderen worden beschouwd, kunnen de 
emoties hoog oplopen. Stel dat jij een klant hebt die verzuimt te 
melden dat zijn hond een heuse Houdini is, die heel eenvoudig 

over praktisch elk hek springt. Als jij dat niet weet en de 
hond ontsnapt, kun jij in beginsel niet aansprakelijk 

worden gesteld voor de schade die de ontsnap-
ping met zich meebrengt. In elk geval niet 

op basis van een slechte uitvoering van de 
overeenkomst die jij met je klant sloot. 
Dan hoort het in principe bij de risicoaan-
sprakelijkheid van de klant. Juristen of 
verzekeringsmensen zijn vaak geneigd om 

naar de wet te verwijzen. Ze gaan ervan uit 
dat de wet rondom het bewaren van spullen 

ook voor dieren geldt. Maar wij weten alle-
maal: zorgen voor een tv of een hond, dat is wel 

even wat anders. Het eigen, onvoorspelbare gedrag 
van dieren maakt ons werk prachtig, soms ook ingewikkeld, 
maar meestal net even anders. Als je vragen hebt, problemen, 
als je twijfelt of informatie wilt: neem dan contact op met Dibe-
vo. En houd voor ogen: domme vragen bestaan niet. Op veel vra-
gen hebben wij bij Dibevo het antwoord paraat en als dat niet 
het geval is, dan gaan we er samen met jou naar op zoek.”

Lef 
Zoals elk jaar werd ook deze Dierenpension-themamiddag afge-
sloten met een hapje en een drankje. Want zoals we al zeiden: 
hard werken is belangrijk maar een beetje gezelligheid is onmis-
baar. En inderdaad, tijdens die borrel had iedereen de gelegen-
heid om nog een laatste blik te werpen op die prachtige trai-
ningshal. Waarvan we veel kunnen zeggen, maar vooral dat Frans 
en Anjo Brock het lef hadden om hem gewoon te bouwen. ←

“Veel 
ondernemers 

vragen zich af of ze 
personeel in dienst 

moeten nemen of 
inhuren via een 

bureau.”
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